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ZAPISNICA zo zasadnutia RADYSKOLY 

Datum zasadnutia: 13. okt6bra 2020 

Pocet pritomnjch: 7 clenov rady skoly + 1 host' (vid' prezencnu listinu) 
Pocet nepritomnjch: 4 clenovia - ospravedlneni 

Program zasadnutia: 
1. 	 Otvorenie 
2. 	 Clenovia rady skoly - zmeny 
3. 	 Sprava 0 vYchovno - vzdelavacej cinnosti, jej vYsledkoch a podmienkach za skolsky 

rok 2019/2020 - jej prerokovanie. 
4. 	 Diskusia a rozne 
5. 	 Zaver 

Zapis z rokovania 
1. 	 Otvorenie - zasadnutie rady skoly otvoril predseda rady skoly Jan Dundovic. Vsetkych 

pritomnych privital a obozncimil ich s program om zasadnutia. 

2. 	 Clenovia rady skoly - zmeny - predseda rady skoly informoval 0 zmene v rade skoly 
zastupca pedagogick)'ch zamestnancov, podpredsedkyiia rady skoly - Alena Blahutova 
nastUpila na materskU dovolenku. Pedagogicki zamestnanci si zvolili noveho zastupcu -
Stefaniu PiliarovU, ktora v rade skoly Alenu BlahutovU zastUpi. 

3. 	 Sprava 0 vjchovno - vzdelavacej cinnosti, jej vjsledkoch a podmienkach za skolskj rok 
201912020 - jejprerokovanie 
Riaditel'ka skoly v skolskom rolu 201912020 - Stefania Piliarova, predloZila clenom rady 
skoly Spravu 0 vychovno - vzdelavacej cinnosti, jej vYsledkoch a podmienkach za skolsky 
rok 2019/2020 (d'alej len spniva). Clenovia rady skoly sa s nou oboznamili vopred - bola im 
dorucena v elektronickej forme. Stefania Piliarova preto zo spravy vybrala len niektore 
informacie zmenu vo vedeni skoly - ZRS pre 2. stupeii, 50. vyrocie skoly - planovane 
aktivity a z nich uskutocnene, cinnost' pocas mimoriadnej simacie suvisiacej s ochorenim 
COVID-19. 
V diskusii 0 sprave zazneli otazky, na ktore odpovedala Stefania Piliarova: 
p. RolincowJ - Pripravuju sa ziaci na testovanie-5 skOrpred samotnjm testovanim a ako? 
Na testovanie 5 sa Ziaci pripravuju pocas ceIeho vzdelavania na 1. stupni. Vo stvrtom 
rocru'ku absolvuju testovanie KOMP ARO, ktore poukazuje na slabe a silne stranky. 
Z dovodu preruSeneho vyucovania sa v skolskom roku 2019/2020 vo stvrtom rocniku 
neuskutocnilo. Komparo za normainych podmienok absolvuju vsetci stvrtaci, je hradene 

. z financii ZR. Dalej v piatom rocru'ku po absolvovani vstupnych pisomnych prac vyucujuce 
SJL a MAT na zaklade vYsledkov ziakov venuju na vyucovani pozornost' temam, v ktorych 
ziaci dosiahli slabsie vYsIedky. V tomto skolskom roku sa nam nepodarilo dosiahnut' 
celoslovenskY priemer, ale vYs1edky Ziakov korespondovali s vYsledkami ziakov zo 
skolskych pisomnych prac. Vysledky z Testovania-5 su vstupne data, ktore by mali 
porovnat's v)'sledkami tY'chto ziakov v deviatom rocniku z Testovania-9. 
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p. Rolincowi - Preco sme zvolili slovne hodnotenie na konci skolskeho roka? Dostala sa mi 
informacia 0 chybach vo vysvedceniach - nezmeneny rod, Ci vyucujuci si naozaj dali pracu 
so slovnym hodnotenim alebo to fongovalo no baze kopirovania. 
o slovnom hodnoteni rozhodla riaditel'ka skoly na zaklade rokovania pedagogickej rady, 
ktora riaditel'ke skoly odporucila schvaIit' tUto formu z3.verecneho hodnotenia. Sp3sob 
hodnotenia sa pocas preruSeneho vyueovania menil v suvislosti s nariadeniami MSVVaS 
SR. Jeden z argumentov, preco sme sa rozhodli ziakov slovne hodnotit' bol, ze zn3.mkou 
nedokazeme ohodnotit' mieru zvladnutia uciva samotnYm ziakom. SU Ziaci, ktor}1n boli 
napomocni rodicia a vtsledky dosahovali vYbome a ziaci, ktori pracovali samostatne, bez 
pomoci rodicov (dovody boli rozne), ale ich vYs1edky boli dobre. Ako nespravodlive sme 
vnimali fakt, ze Ziak pracujuci samostatne rna mat' hocliu znamku ako ziak, ktoremu 
k dobr}1n vYs1edkom mohli dopomoct' rodicia. V slovnom hodnoteni sa vyucujuci vedia 
VY.iadrit' k stYlu prace ziaka, kjeho zodpovednosti, kjeho slabY'm a silnY'm strankam. Pre 
vyucujucich najma na druhom stupni to bola uplne nova sku.senost'. Pristupovali k nemu 
vel'mi zodpovedne a zvladli ho vYbome. Ureite nebolo vYsledkom len obycajneho 
kopirovania rovnakeho textu vsetkYm ziakom. Toto tvrdenie je urazlive a vyucujuci si ho 
nezasluzia. Ku gramatickY'm chybam - kaMe vysvedcenie presio kontrolou dvoch 
vyucujucich, chyba by sa nemala vyskytnUt'. Ak sa tak stalo, po upozomeni vieme 
vysvedcenie opravit'. Priame reklamacie vysvedcenia sme nezaznamenali. Domnievam sa, 
ze niekedy sa viac su.stredime na hl'adanie chyb ako na hl'adanie pozitiv. Naopak, vyucujuci 
zaznamenali od rodicov pozitivnu spatnu vazbu, kladne hodnotenie obsahu hodnotenia. 
V diskusii vystUpila aj p. Levikova, ktora slovne hodnotenie ocenila, VY.iadrila sa vsak, ze 
pre flU je zrozumitel'nejsie hodnotenie znamkou. 

4. Diskusia a rozne 
p. Dundovic Ako sme pripraveni no pripadne distancne vzdelavanie vskolskom roku 
202012021- otazka pre sucasnu RS Michaelu Badinkovu. 
Na distancne vzdelavanie sme pripraveni. Vyucujuci pracuju s programom edupage 
aktivnejsie aj spolu so ziakmi. Papierove triedne knihy sme nahradili elektronick}1ni. 
Vyucujuci sa so ziakmi a rodicmi dohodli len na jednom elektronickom komunikacnom 
sposobe - edupage. 
p. Rolincova - zaznamenoli sme, ze sa zrysi! pocet asistentov no skole. Zaujimalo by ma 
v com spociva ich praca - otazka pre sucasnu RS Michaelu Badinkovu. 
V tomto skolskom roku na skole pracuje 7 asistentov - 1 pre ziakov zo socialne 
znevYhodneneho prostredia (d'alej len SZP), 2 pre ziakov so zdravotnYm znevYhodnenim 
(d'alej len ZZ) - 0 financie sme ziadali MSVVaS SR cez aplikaciu vYkazy pre 4 asistentov, 
schvalili nam len 2, 4 asistenti sU zamestnani cez projekt Pomahajuce profesie v edukticii 
deti a ziakov v Ziadosti 0 zapojenie sa do projektu sme boli uspesni. Asistenti pre ziakov zo 
SZP a so ZZ pracuju na prvom aj druhom stupni, asistenti z projektu su rozdeleni dvaja 
pracuju na prvom stupni a dvaja na druhom. Ich napliiou je aj pomoc ziakom pri preklenuti 
rozdielov vo vzdelavani vzniknutYch pocas distancneho vzdelavania v marci - v ju.ni 2020. 
p. Rolincowi - Ci a ako vyuZivame pieskovisko - ottizka pre sucasnu RS Michaelu Badinkovu. 
Pieskovisko sa vyuiiva. V sucasnosti ste nezaznamenali vyuiitie vzhl'adom na rozbiehanie 
sa skolskeho roka - nastavenie rezimu deti v SKD, nebolo priaznive poeasie a opat' 
opatrenia v suvislosti s ochorenim COVID -19 to vel'mi nedovol'uju. Zareagovala aj p. 
Levikova - vie podl'a svojej dcery, Ze pieskovisko deti vyuiivali vzdy, ked' poeasie dovolilo. 
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p. Rolincowl - ako v sucasnosti funguju krUzky - otazka pre sucasnu RS Michaelu 
BadinkovU. 
Ponuka krUZkov bola pre ziakov pripravena, ziaci sa na krUZky podl'a svojho zaujmu 
prihlasili. Zial', na zaklade prijatYch opatreni v suvislosti s COVIDom-19 a s naradenim 
MSVVas SR cinnosf krUZkov sa nezacala. 
p. Bachratj - bude skola riesit'vel'kU mliiku pred branou pri SKD - otazka pre sucasnu RS 
Michaelu BadinkovU. 
Situaciu riesime v spolupraci s Technick9mi sltiZbami Valaska (d'alej len TS), kanaI je 
zaneseny. Zatial' dal do mlaky zastupujuci p. skolnik dosku, ktora vo vode phiva, nahradfme 
ju niecim fatslm, k:Ym TS kanaI nevycistia. Zastupujuci p. skolnik nestihol dosku hned' 
vymenif, je zamestnany len na 4 hodiny. 
p. Bachratj - preco len na 4 hodiny - otazka pre sucasnu RS Michaelu Badinkovu. 
P. skolnik je na PN, ktora sa stale predlfuje, nevieme odhadnuf ako dlho bude jeho PN 
pokraCovaf. Prijali sme skolnika na zastupovanie zatiaI' na 4 hodiny. Situacia sa vyvija, 
uvidfme v d'alsom olxlobi, ci mu pracovnu dobu predizime. 
p. Dundovic susedia skolsleeho pozemku - p. Fischerova - prejavila zliujem 0 odkUpenie 
casti skolsleeho pozemku podjej zahradou. Akj nazor ma RS na jeho predaj? 
S predajom casti skolskeho pozemku RS nesUhlasi. Ak sa zmenia ucebne osnovy, opal' sa 
budeme vracaf k pestovatel'sk9m pracam, bude nam pozemok chybaf ak by sa odpredal. 
V sucasnosti sa vytiZiva ako priestor na vyucovanie trieda v prirode, na rozne skolske 
aktivity Den deti, planujeme dotvorit' hmyzi domcek a vytiZivat' tento priestor aj pocas 
cinnosti biologickeho krUZku. 
p. Rolincova zaujimam sa, co by skola potrebovala od OcU, alee predstavy ma RS do 
buducnosti, aby sme ako posland vedeli plnenie poziadaviek a plOnov podporovat' 
a kontrolovat' ich plnenie. 
Vsetky vizie som prezentovala pocas vyberoveho konania. Prioritou ostava rekonstrukcia 
telocvicne - najma strecha a odizolovanie budovy telocvicne. V prechodnych obdobiach sa 
opakuje vyduvanie parkiet, objavuju sa plesne predchadzame vcasn9m vykurovanim 
a pravideln9m vetranim telocvicne. 
p. Rolincova uvaZujete ako RS a ponechani dlazby v areali skoly, ako chcete ridit' 
parkovade miesta pre zamestnancov skoly? V minulom roku sme sa vyjadrili, ze 
potrebujeme aspon 10 parkovacich miest. 
Do diskusie vsropil p. Dundovic - OcD pripravuje projekt "zelene strechy, zelene nadvoria" 

v nimci ktoreho je naplanovana v9mena dlaZdic v areaIi. 

RS by sa v9mene dlatdic potesila, prioritou ostava telocvicna. 

P. Rolincova chcela vediet', ci sme 0 vybudovani parkovacich miest nerozmysl'ali aj v ramci 
arealu skoly. Do diskusie vsrupila p. Piliarova - OcD rna v plane zmenu riesenia arealu 
skoly, vie, ze sa v obci konal audit parkovacich miest, p. starosta 0 poZiadavke parkovacich 
miest aj pre zamestnancov skoly vie a veri, ze v planovani na ne nezabudne. Tiez sa 
zaujimala ako RS podl'a skusenosti poslancov OCU dokaze ovplyvnit' urychlenie stavby 
parkovacich miest a v9menu dlatieb v areali, ked' vie, ze obec rna zverejnene svoje plany 

. a vizie, schvaleny rozpocet 	na pat'rocne obdobie, ktory navyse bude obmedzeny prave 
ochorenim COVID-19. Rekonstrukciu telocvicne pripominame minimaIne pat' rokov 
a v predkladani projektov sme neuspeli. Reakcia p. Rolincovej - Je dobre, ked' svoje potreby 
staIe pripominame a v pripravovanych projektoch sledujeme za svoju organiz8.ciu veci, ktore 
v nich chceme mat', aby sa nestalo, Ze at pri realizacii projektu zistime, Ze na nas zabudli. 
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p. Bachratj - zaujima ma, Ci alw RS mame slretnutia s vedenim obce, alw casto, Ci no nich 
mOieme predkladat'svoje poiiadavky. 
M. Badinkova odpovedala, ze za svoje kratke obdobie s p. starostom rokovala vZdy, ked' 
potrebovala pomoe. S OeD riesila najma opatrenia s COVIDom-19. S Piliarova sa vyjadrila, 
ze pravidelne stretnutia neboli pocas jej funkcneho obdobia planovane, ale vzdy, ked' sme 
potrebovali planovat' zmeny, mali nefunkcne stroje a vybavenie v SJ, vsetko, co skoly 
nedokazali vyriesif same, sa stretnutia realizovali, bolo to viaekrat do roka - napr. pri rieseni 
obedov zadarmo, COVID-19, predkladanie poziadaviek pred pripravou rozpoctu obce ... 
Stretnutia iniciovali nielen skolyaj Oell. 
RS - M Badinlwva poiiadala Radu slwly 0 vyjadrenie k poplatlwm do SKD. Poplatok do 
SKD je stanoveny VZN 4euraldiet'a. RS iiada, aby rada slwly odsUhlasila okrem povinneho 
poplatku este dobrovofny prispevok vo ryske 1 euraldiet'a na momentalne rydavky podfa 
aktualnej polreby oddelenia (najmii rykresy, lepidlti, farby ... ). 
P. Dundovic odporucil zvYsif prispevok do ZR 0 mto Ciastku a vtedy by bolo morne 
s prija$ni financiami hned' praeovaf podl'a potreby. Po diskusii sa Rada skoly uzniesla, ze 
navrhovana suma sa ako dobrovol'ny prispevok nebude zbieraf, ale v rozpocte obce sa 
navYsi poloZka prevadzkove n8.klady pre SKD tak, aby skola mohla z nej nakupovaf 
v)'tvarne potreby pre SKD. 
V diskusii RS M Badinlwva informovala, ie v sucasnosti mame v slwle jedneho iiaka, v 
ktoreho rodine je jeden z clenov pozitivny no COVID-19 a ostal doma v karantene. 

5. Zdver 
Predseda Rady skoly p. Dundovic pod'akoval clenom a zasadanie rady skoly ukonCil. 

Zapisala: Stefania Piliarova 

Zapisnieu overil: Jan Dundovic 
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